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PROTOKÓŁ 0012.8.6.2018 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 22 maja 2018 roku  
 
Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 11.00 – 11.25. 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój za 2017 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 217 rok, 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok,  

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Libowiec w 
Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Bz 101,  

 Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję 
Rewizyjną Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych       
w 2017 roku oraz aktów prawa miejscowego, 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój pojętych         
w I kwartale 2018 roku oraz aktów prawa miejscowego, 
 

4. Wolne głosy i wnioski. 
5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach: 

 24 kwietnia 2018r. 
 30 kwietnia 2018r. 

6. Zakończenie posiedzenia  
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Ad. 1 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Piotr Szereda. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2 
Porządek obrad został przyjęty głosami:  
za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
Ad. 3. 
Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój za 2017 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 217 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
 
 
Wyjaśnień do przedstawionych projektów uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta oraz zmiany uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2018 rok 
udzieliła Zastępca Skarbnika Miasta – Katarzyna Prątnicka. Przedstawiła ponadto 
autopoprawki do ww. uchwał.  
 
Piotr Szereda 
- Mam takie pytanie, jeżeli chodzi o Złote Łany, czy w tym roku mamy zakończenie 
odwodnienia? 
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Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta 
- Mamy projekt. Możemy przystąpić do realizacji dzięki temu, że doszliśmy do porozumienia 
z właścicielem działki, jeżeli chodzi o ul. Wyszyńskiego, możemy przez jego teren przepuścić 
kanalizację. Dzięki temu możemy przystąpić do realizacji tego zadania. 
 
Kubera Józef 
- Chodzi mi o zakres, jeżeli chodzi o skrzyżowanie Al. Piłsudskiego z ul. Graniczną. Czy to 
jest po przetargu na wykonanie koncepcji? 
 
Katarzyna Prątnicka 
- To zostały drobne pieniądze, które są uwolnione.  
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok,  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Libowiec w 
Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Bz 101,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił I Zastępca Prezydenta Miasta – 
Roman Foksowicz. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję 
Rewizyjną Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych       
w 2017 roku oraz aktów prawa miejscowego, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta 
podjętych w 2017 roku oraz aktów prawa miejscowego. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój pojętych         
w I kwartale 2018 roku oraz aktów prawa miejscowego, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój podjętych w I kwartale 2018r. oraz aktów prawa miejscowego. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 
Ad. 4. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Stefan Woźniak 
- Chciałbym zapytać Pani Prezydent, wczoraj na naszej Komisji omawiana była uchwała 
odnośnie dodatkowych pojemników, opłat dodatkowych za wywóz odpadów komunalnych. 
W kwietniu mieliśmy taką samą uchwałę, teraz jest taka sama. Czy zwiększyły się opłaty? 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
- Nie. To jest bardziej ujednolicony tekst, bo było kilka zmian w tym zakresie. W tym 
projekcie uchwały mamy ujednolicone zapisy dotyczące usług dodatkowy za wywóz 
odpadów komunalnych. 
 
Stefan Woźniak 
- Czyli, jeżeli chodzi o odpłatność, to nie zmienia się nic. 
 
Anna Hetman – Prezydenta Miasta 
- Nie.  
 
 
Kontrola zlecona w Wydziale Gospodarki Komunalnej  
Komisja ustaliła zespół kontrolny w składzie:  Pan Piotr Szereda,   Pan Ryszard Rakoczy,   Pan Stefan Woźniak. 
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Posiedzenie zespołu kontrolnego ustalono na dzień 28 maja 2018r. na godz. 9.00. 
 
 
Przewodniczący Komisji – Piotr Szereda zapoznał zebranych z protokołem z kontroli 
przeprowadzonej w Wydziale Mienia w sprawie przygotowania procedury sprzedaży działki 
w obrębie ulicy Podhalańskiej.  
 
Komisja przyjęła protokół z przeprowadzonej kontroli. 
 
 Przewodniczący Komisji – Piotr Szereda zapoznał zebranych ze sprawozdaniem                      
z działalności Komisji Rewizyjnej za 2017 rok. 
 
Komisja przyjęła przedstawione sprawozdanie. 
 
 
 
Ad. 5. 
 
 
Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach: 
  24 kwietnia 2018r. 
 
 Komisja przyjęła protokół głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
  30 kwietnia 2018r. 
 
 Komisja przyjęła protokół głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
  
 
Ad. 6. 
 
Zakończenie posiedzenia  
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie, po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
Protokołowała :       Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Barbara Madera       
                      PIOTR SZEREDA  
 


